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Abstract (en)
A lighting fixture (5) is fastened on a support section (1) using two metal clips (10) arranged at each end of the appliances. The clip is held on the
lighting fixture by two lugs (8) hooked into hollow rings (20) of the lighting fixture section, and the clip is held in the bearing section by two lugs (7)
of the clip which bear on either side on horizontal edges (19) of the open volume of the bearing section. The spring action of the clip bearing on the
body of the lighting fixture holds the assembly correctly. Application: lighting tracks for humid or dusty atmospheres. <IMAGE>

Abstract (fr)
La fixation d'un luminaire (5) sur un profil support (1) est réalisée à l'aide de deux clips métalliques (10) disposés à chaque extrémité des appareils.
Le clip est maintenu sur le luminaire par deux ergots (8) accrochés dans des joncs creux (20) du profil du luminaire, et le maintien du clip dans le
profil porteur est réalisé par deux ergots (7) du clip en appui de part et d'autre sur les deux bordures horizontales (19) du volume ouvert du profil
porteur. L'effet de ressort du clip en appui sur le corps du luminaire assure le bon maintien de l'ensemble. Applications : Chemins d'éclairage pour
atmosphères humides ou poussiéreuses. <IMAGE>
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